

Email with circular to be sent to all valid members

**Subject : AGM cum Association Annual Dinner 協會週年大會及會員週年聚餐**

Dear All,

Please be informed of an upcoming captioned event with the following details:

Date - 25 August 2023 (Friday)

日期 : 2023 年 8 月 25 日(星期五)

Time - 1900 hrs.

時間: 晚上 7 時

Venue - SJ Cuisine, 2/F., Harbour Crystal Centre, 100 Granville Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon

地點 : 尖沙咀加連威老道 100 號港晶中心 2 樓港晶軒

Cost - HK\$380/person for members and their spouses (the Association will subsidize HK\$20/person),  
HK\$400/person for non-members and guests

費用 : 協會會員及其配偶每位港幣 380 元 (協會津貼每位港幣 20 元), 非協會會員及嘉賓每位港幣 400 元

Dress - Jacket and Regimental / Association tie for gentlemen and appropriate dress for ladies.

服飾 : 男士請穿西裝及結上義勇軍/協會領帶。女士請穿相應合適衣著。

Please fill in the reply slip attached and return it by post, fax or email before 8 August 2023, together with the required payment if you wish to participate in the Dinner.

如想參加上述聚餐,請填妥回條,並連同所需費用,於 8 月 8 日前寄回,傳真或電郵本會。

Regards,

Bronie Mok

RHKRVA

Clubhouse Manager